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Wniosek radnego ARTURA PIETRUSZEWSKIEGO

z dnia ________________________ 12.02.2019r.___________________________

w sprawie: __________ JAKOŚCI CHODNIKA PRZY UL, KACPERSKIEJ
SIURO RADY MIASTA ŻYRARDOWA

"MW?<jni3; 42. Oj 4
Treść wniosku: .......

* ilość łączników j .....
V' Mtl. i i i A n -I r- ”..............Podpis. uC?...................

Proszę o zwrócenie uwagi na stan chodnika przy ul. Kacperskiej (od strony boiska). 
Mieszkańcy oraz nauczyciele z pobliskiej szkoły skarżą się na nierówną, zdartą nawierzchnię 
chodnika, popękane płyty chodnikowe, i wiążące się z tym ryzyko potknięć, kontuzji. Tą drogą 
codziennie przechodzi kilkuset uczniów z osiedla Teklin. Jest to również chodnik prowadzący 
do kompleksu „Aqua", oraz na cmentarz.

Proszę o uwzględnienie ww. chodnika wśród planowanych prac remontowych. Proszę 
również o informację czy wykonanie tego remontu jest możliwe w 2019 roku. Jako załącznik 
przedstawiam zdjęcia chodnika wykonane przez jedną z nauczycielek z pobliskiej szkoły.

Z wyrazami szacunku, 
Artur Pietruszewski.
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